
Oświadczenie złożone 

przez senatora Grzegorza Napieralskiego 

na 72. posiedzeniu Senatu 

w dniu 1 lutego 2019 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka 

Szanowny Panie Ministrze! 

Zwracam się z zapytaniem w sprawie wsparcia budowy obwodnicy miasta Gryfice położonego w niedale-

kiej odległości od drogi S6. 

Budowa obwodnicy miasta jest ważna ze względu na położenie na szlakach drogowych prowadzących 

nad morze oraz ze względu na tranzyt towarowy. 

Z wyrazami szacunku 

Grzegorz Napieralski 
 


